
  

Pagina 1 
 

Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 2-okt-23 

Vragensteller   Wim van Lenthe, Gemeentebelangen  

Agendapunt/onderwerp Harmonisatie subsidies Kulturhusen  

Eenheid   Maatschappelijke Ondersteuning 

Contactpersoon  Loekie de Vries 

Contactgegevens  l.devries@dalfsen.nl  

    0529 - 43 89 22 

 

Technische vragen: 

Vraag: 

Hoe zit het met de verhoging van de maatschappelijke huren? Geldt dit ook voor de sport en hier een 

impact analyse gemaakt wat dit voor gevolgen heeft voor de sportverenigingen die daar gebruik van 

maken in de vorm van huur? 

Antwoord:  

Uit het onderzoek van Onze Gebouwen is naar voren gekomen dat er grote verschillen zijn in de 

tarieven voor sport een maatschappelijke instanties. In het voorliggende systeem om tot een 

objectieve subsidiebepaling voor de kulturhusen te komen, is uitgegaan van gelijksoortige bedragen. 

In het voorliggende raadsvoorstel wordt geen voorstel gedaan over de hoogte van de tarieven voor 

de sport. Dat is onderdeel van de uitwerking en is bevoegdheid van het college.   

 

Vraag:  

Wat bedoelt u met koppeling van subsidies in verhouding tot de prestaties binnen de 

kulturhusen?  Welke prestaties bedoelt u zoal? 

Antwoord:  

In de kadernota ‘Kulturhusgebouwen, reuring in de kernen’ is aangegeven dat per kern een 

convenant zal worden gesloten tussen kulturhus en hun (belangrijkste) samenwerkpartners, zoals de 

bibliotheek en SAAM Welzijn. Hierin worden ook afspraken gemaakt over indicatoren voor het meten 

van de maatschappelijke output.  

 

Vraag:  

In de bestuurlijke constructie van de Spil zit een CV. Wat was de bedoeling met deze CV bij de 

oprichting? Werkt deze constructie nog? 

Antwoord: 

Deze vraag valt buiten de scope van dit raadsvoorstel. Het uitgangspunt van de Kadernota 

'Kulturhusgebouwen, reuring in de kernen' is dat de gebouwen in het bezit zijn (of komen) van een 

vertegenwoordiging van de lokale gemeenschap (denk aan een stichtingsbestuur). Voornemen van 
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het college is om het eigenaarschap van de gebouwen die nog in het bezit van de gemeente zijn, over 

te dragen aan de lokale besturen. Dit zal te zijner tijd aan uw raad worden voorgelegd. 

 

Vraag:  

Wij hebben vernomen dat het bestuur van de Spil en het college anders denken over enkele 

opleveringspunten van de nieuwbouw. Volgens college opgelost, volgens bestuur van de Spil niet? 

Hoe is de stand van zaken? 

Antwoord:  

Ook dit valt buiten de scope van dit raadsvoorstel. Momenteel zijn we in gesprek met het bestuur 

van de Spil over dit onderwerp. Het bestuur heeft destijds een vergoeding ontvangen om de 

opleveringspunten van de nieuwbouw op te kunnen lossen. Kosten voor groot onderhoud zijn voor 

rekening van de gemeente, klein onderhoud valt onder verantwoordelijkheid van het bestuur. We 

zijn in overleg met het bestuur over de kosten.  

 

Vraag:  

U bent gevorderd met de overdracht van het onroerend goed van de Mozaïek aan het 

stichtingsbestuur. Wat zijn de financiële gevolgen van de exploitatie voor het stichtingsbestuur? En 

zijn deze voor het bestuur financieel te behappen. Hoe gaat u de plannen verder uitwerken, waarbij 

wij vinden dat u op de goede weg zit?  

Antwoord:  

Zoals in het raadsvoorstel aangegeven, is het voornemen om de privatisering van de Mozaïek in 

december aan uw raad voor te leggen. In dit voorstel zullen de financiële gevolgen voor de 

exploitatie uiteen gezet worden.  

 


